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Vragen van de leden Geurts, Van Toorenburg, Agnes Mulder en Omtzigt 
(allen CDA) aan de minister van Veiligheid en Justitie over gsm-ontvangst in 
Nederland (ingezonden 3 april 2014). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het bericht «Gemeenten willen slecht mobiel 
bereik aanpakken»?1 

Vraag 2
Bent u bekend met de diverse mediaberichten over de bereikbaarheid in 
oostelijke en zuidelijke grensgemeenten? 

Vraag 3
Hoeveel klachten over de bereikbaarheid van 112 heeft u het afgelopen jaren 
ontvangen? Wat was de aard van de klachten? 

Vraag 4
Hoeveel keer was in een acuut noodgeval 112 niet bereikbaar? Waar deed 
zich dit voor? Wat was hiervan de achtergrond? 

Vraag 5
Welke acties heeft u ondernomen? 

Vraag 6
Bent u bereid om een afschrift van de kabinetsreactie op de brief van het 
CDA-gemeenteraadslid de heer Van Bree uit Dinkelland aan de Kamer ter 
beschikking te stellen?2

1 Website Binnenlands Bestuur, 1 april 2014 (http://m.binnenlandsbestuur.nl/nieuws/gemeenten-
willen-slecht-mobiel-bereik-aanpakken.54043.lynkx)

2 De brief van de heer Van Bree is ondershands meegezonden.
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